

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن ألمنيوم البحرين ش.م.ب. (البا) عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	09 May 2023 09 مايو 2023	التاريخ
Company Name	Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) ألمنيوم البحرين ش.م.ب. (البا)	إسم الشركة
Trading Code	ALBH	رمز التداول
Information	<p>Further to Alba's Annual General Meeting which was held on Thursday 11 March 2021 with respect to the re-appointment of SICO B.S.C. © to provide Market-Making services to Alba for a period of 3-years and subject to the approval of Central Bank of Bahrain, the Market Making Agreement with SICO was renewed for 12-months period effective Tuesday 09 May 2023 provided that the maximum number of shares that SICO may own at any given time on behalf of and for the account of Alba under this Agreement must not exceed 3% of Alba's Issued Share Capital.</p> <p>عطفاً على اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي لشركة البا الذي عقد يوم الخميس الموافق 11 مارس 2021 فيما يتعلق بإعادة تعيين سيكو ش.م.ب. (مقابلة) لتقديم خدمات صناعة السوق لشركة البا لمدة ثلاث سنوات وذلك بعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي، تم تجديد اتفاقية صناعة السوق مع سيكو لمدة 12 شهراً اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 9 مايو 2023، على أن يكون الحد الأقصى للأسهم المملوكة من قبل شركة سيكو نيابة عن ولحساب شركة البا في أي وقت من الأوقات بموجب هذه الاتفاقية لا يتجاوز 3% من رأس المال المصدر لشركة البا.</p>	الموضوع
Material Information	YES	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	YES	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	Same disclosure on 09 May 2022 نفس الإفصاح في 09 مايو 2022	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

البا



Aluminium
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba)
CR. No. 999

البا

ألنيوم
للعالم

ألنيوم البحرين ش.م.ب (البا)
سجل تجاري رقم: ٩٩٩

Name	Ms. Eline Hilal	الإسم
Title	Director – Investor Relations, Insurance & Corporate Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

البا، ص.ب.: ٥٧٠، المنامة، مملكة البحرين، تليفون: ١٧٨٣٠٠٠٠ (+٩٧٣)، فاكس: ١٧٨٣٠٠٨٣ (+٩٧٣)

Alba, P.O. Box: 570, Manama, Kingdom of Bahrain, Tel.: (+973) 17830000, Fax: (+973) 17830083, e-mail: alba@alba.com.bh